



- 個人資料 Personal Data -

香港警務處
Hong Kong Police Force
『耆樂警訊會員』參加表格
Application for "Senior Police Call Member"



個人資料 Personal Details #

本人欲申請成為『耆樂警訊』會員，現填報以下簡歷：

I wish to be a SPC member. The details you require are as follows: (請用英文正楷填寫 To be completed in block letters)

姓名 Name (中文 in Chinese) _____ (英文 in English) _____ 性別 Sex 男 M / 女 F

出生日期 _____ / _____ / _____ 香港身份證 / 其它 _____

Date of birth 日 DD / 月 MM / 年 YY HKID / Others _____

出生地點 Place of birth _____

住址 Home address (以英文填寫 Please provide English address only) _____

電郵地址 E-mail address _____

手提電話 Mobile Phone No. _____

教育程度 Educational Level _____ 職業(或退休前職業) Occupation _____

國籍 Nationality _____ 原籍 Country of Origin (Race) _____

方言 Dialect _____ 興趣 Hobby _____

技能 Skill _____

推薦人姓名 _____ 推薦人會員編號 _____

請選擇參與的耆樂警訊區份 Select SPC in Districts (只選一項 Select one only)

- | | | | |
|---|--|--|---|
| <input type="checkbox"/> 油尖區 Yau Tsim District | <input type="checkbox"/> 深水埗區 Sham Shui Po District | <input type="checkbox"/> 旺角區 Mongkok District | <input type="checkbox"/> 九龍城區 Kowloon City District |
| <input type="checkbox"/> 黃大仙區 Wong Tai Sin District | <input type="checkbox"/> 觀塘區 Kwun Tong District | <input type="checkbox"/> 將軍澳區 Tseung Kwan O District | <input type="checkbox"/> 秀茂坪區 Sau Mau Ping District |
| <input type="checkbox"/> 西區 Western District | <input type="checkbox"/> 東區 Eastern District | <input type="checkbox"/> 灣仔區 Wan Chai District | <input type="checkbox"/> 中區 Central District |
| <input type="checkbox"/> 葵青區 Kwai Tsing District | <input type="checkbox"/> 荃灣區 Tsuen Wan District | <input type="checkbox"/> 沙田區 Sha Tin District | <input type="checkbox"/> 大嶼山區 Lantau District |
| <input type="checkbox"/> 元朗區 Yuen Long District | <input type="checkbox"/> 邊界區 Border District | <input type="checkbox"/> 大埔區 Tai Po District | <input type="checkbox"/> 屯門區 Tuen Mun District |
| <input type="checkbox"/> 水警海港區 Marine Port District | <input type="checkbox"/> 水警港外區 Marine Outer Water District | * 如未有選擇/多於一項，本會將根據申請人居住之區份安排所屬分區 | |



緊急聯絡人 Name of Emergency Contact Person _____ 關係 Relationship _____

電話 Tel.No. _____

職員專用 Official use only

Police District	SPC Membership No.

申請人須知 Notes to Applicants

1. 申請人需為55歲或以上。

Applicants have to be aged 55 and above.

2. 申請人需健康狀況良好、能獨立照顧自己，並擁有正直及誠實的品格。

Applicants shall be in good health condition, able to take care of themselves and have good conduct and integrity.

3. 申請人需具備良好的溝通技巧和團隊精神，並自願參與及協助推行『耆樂警訊』舉辦之活動，以宣揚『耆樂警訊』計劃。

Applicants shall possess good communication skills, good team spirit, and are willing to participate and assist in SPC events to promote the SPC Scheme.

4. 申請人所提供的個人資料，將用於申請為『耆樂警訊』會員有關的事宜上，而有關資料將會根據《個人資料(私隱)條例》保存及使用。如有需要查閱或更改個人資料，請向有關警區警民關係主任提出。

The personal data collected is solely used for SPC membership matters. The storage and usage of the personal data is according to the Personal Data (Privacy) Ordinance. Should you wish to access or alter your personal data, you may approach respective District Police Community Relations Officer.

5. 香港警務處保留通過會員申請之最終權利。若申請未能成功，申請人的個人資料將會根據《個人資料(私隱)條例》規定銷毀。

The Hong Kong Police Force reserves the right to approve the application. All personal data of unsuccessful applicants will be destroyed in accordance with Personal Data (Privacy) Ordinance.

6. 香港警務處有權終止『耆樂警訊』會員的會員資格。

The Hong Kong Police Force reserves the right to terminate the membership of SPC members.

遞交申請表格 Submission of application form

請將已填妥表格郵寄去香港灣仔告士打道5號稅務大樓15樓公共關係部耆樂警訊及社區聯絡組收

Please submit the application form by post to the Senior Police Call and Community Engagement Section at 15/F, Revenue Tower, No. 5 Gloucester Road, Wan Chai, Hong Kong

聲明 Declaration

1. 本人聲明在此報名表格及隨附文件所載的資料，依本人所知均屬真確。

I declare that all information provided in this application form and the attached documents are, to the best of my knowledge, accurate and correct.

2. 本人已詳閱「申請人須知」，並同意接受及遵守有關規則。

I have read the “Notes to Applicants” and consent that I will comply with all the rules and regulations stipulated.

簽名 Signature of applicant: _____ 日期 Date _____

如有查詢，請致電3660 0576，與香港警務處公共關係部耆樂警訊及社區聯絡組聯絡。

For enquiries, please contact Senior Police Call and Community Engagement Section, Public Relations Wing, Hong Kong Police Force at 3660 0576

